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Mondelinge vraag van De h. LAMBERT-LIMBOSCH : Recyclage van opladers.

De h. Lambert-Limbosch wijst erop dat er elk jaar 420 miljoen draagbare elektronische 
apparaten worden verkocht in de Europese Unie. Sinds 28 december vorig jaar moeten de meeste 
daarvan dezelfde USB-C oplader en bijbehorende specifieke kabel gebruiken.

Hoewel de Europese richtlijn die deze verplichting oplegt dateert uit 2022 en pas twee jaar 
later van kracht werd, gaat de oorsprong terug tôt 2009. Je kunt wel raden dat in de tussentijd een 
aantal economische lobby's en hun politieke steunpunten hard hebben gewerkt om Europa deze 
essentiële maatregel uit het oog te doen verliezen.

De h. Lambert-Limbosch beweert dat dit geen gratuite bewering van zijn kant is want het is 
zwart op wit te lezen in de impactstudie voor deze richtlijn. Het ontwerp van deze richtlijn was 
onderverdeeld in een zestal opties, waaronder optie 0 - "Geen actie ondernemen" - die de voorkeur 
geniet van fabrikanten van apparatuur. Dit toont aan dat milieukwesties hopeloos onbeantwoord 
zouden blijven als we de zaken systematisch aan de markt zouden overlaten.

Volgens de eerder genoemde impactstudie zou overstappen op USB-C het aantal kabels en 
opladers dat als afval eindigt met 1.000 ton verminderen. Aangezien een smartphone-oplader en - 
kabel 50 gram wegen, komt 1.000 ton overeen met een berg van 20 miljoen opladers en bijbehorende 
kabels (1.000 ton, d.w.z. 1 miljard gram / 50 = 20 miljoen).

We hebben allemaal opladers en bijbehorende kabels thuis. Maar als we ze in een lade of 
schoenendoos bewaren, raken ze onnodig verstrikt in een onuitwisbare spaghetti. In ieder geval 
moeten we ze niet in de vuilniszakken gooien, want ze zijn een mijn van te recyclen materialen.

De h. Lambert-Limbosch stelt daarom voor dat de gemeente, wanneer het mobiele 
containerpark niet aanwezig is, haar inwoners aanmoedigt om hun klein elektronisch afval in te leveren 
bij het Recupel-netwerk van inzamelingspunten in Ukkel, of zelfs een inzamelingspunt in te richten in 
haareigen gebouwen, op de begane grand van het administratief centrum, in scholen, bij het zwembad

Welke maatregelen denkt het college te nemen om bij te dragen aan de inspanning die nodig 
is om dit sluimerende afval te recycleren?

De burgemeester legt uit dat dit kan worden georganiseerd aan de ingang van het 
administratief centrum en bij het zwembad. Het is echter moeilijkerte organiseren in scholen omdat 
ze al een hele reeks taken en plichten hebben.


